
Protokół Nr 20/2016 

dwudziestej  sesji Rady Gminy odbytej w dniu 30 września 2016r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

 

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana Wiesława 

Glapkę, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak, sołtysów, zaproszonych gości oraz media.  

  

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy którym może obradować                            

i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

  

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  odczytała porządek obrad sesji:  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

6. Sprawozdania przewodniczących komisji. 

 

7. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

          - zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r., 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2020 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Smogorzewo II, 

gmina Piaski 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strefa Aktywizacji 

Gospodarczej Grabonóg, gmina Piaski 

- zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 z dnia 19 maja 2016r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

     8. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

     9. Zakończenie obrad. 

 

Za porządkiem obrad głosowało 15  radnych.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy głosowało 15 radnych.  

 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik  do 

protokołu.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie  Wójta Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6 Sprawozdania przewodniczących komisji. 

 

W imieniu trzech stałych komisji sprawozdanie złożył Przewodniczący komisji budżetu, Pan Wiesław Woźniak. 

Poinformował, że wspólne posiedzenie komisji odbyło się dnia 29 września 2016r. w Urzędzie Gminy,                

na którym obecni byli Wójt Gminy. Przewodnicząca Rady Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik oraz Prezes ZUK 

w Piaskach. Sekretarz Gminy, Pan Andrzej Konieczny omówił dwie uchwały dotyczące przystąpienia                       



do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Smogorzewo II, gmina Piaski oraz 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strefa Aktywizacji 

Gospodarczej Grabonóg, gmina Piaski. Skarbnik Gminy, Pani Elżbieta Karolczak szczegółowo omówiła 

uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r., zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2016 – 2020 a także zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 z dnia 19 maja 2016r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki. Prezes ZUK w Piaskach, Pan Paweł Wujek złożył informację z działalności ZUK                   

w Piaskach sp. z o.o. Wójt Gminy, Pan Wiesław Glapka przedstawił ocenę stanu ochrony środowiska – 

gospodarki odpadami Gminy Piaski za okres od 01 stycznia do 31 lipca 2016r. W wolnych głosach                         

i wnioskach poruszono tematy dotyczące remontu ulic na Rynku, wycinki krzewów przydrożnych. drogach w 

miejscowości Strzelce Wielkie oraz przyłącza wody do miejscowości Józefowo.   

 

Ad. 7 PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XX/126/2016 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2020 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XX/127/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2020 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Smogorzewo II, gmina 

Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XX/128/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Smogorzewo II, gmina Piaski stanowi załącznik do protokołu. 

 

- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strefa Aktywizacji 

Gospodarczej Grabonóg, gmina Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XX/129/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Strefa Aktywizacji Gospodarczej Grabonóg, gmina Piaski stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

- zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 z dnia 19 maja 2016r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XX/130/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 z dnia 19 maja 2016r.                 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8  Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena Różalska zaprosiła wszystkich obecnych w imieniu samorządu                    

na dzień 10 listopada 2016r.,  o godz. 1800 w Piaskach, na występ artystyczny orkiestry Mayera, mażoretek,                   

z akcentem patriotycznym taniec z flagami narodowymi. Poinformowała również, że w GOK w Piaskach 

odbędzie się realizacja projektu dla osób 50+ /nauka języka angielskiego/. Projekt zostanie zrealizowany, jeżeli 

zgłosi się grupa 12 osobowa, trwać będzie do połowy lutego 2017r. Udział w spotkaniach jest nieodpłatny, 

zorganizowany przez szkołę językową w Poznaniu.  

 



Radny Wiesław Woźniak zwrócił się z prośbą do Pana Krzysztofa Deutscha, radnego powiatu o postawienie 

znaków informujących o przejściu dla pieszych w miejscowości Smogorzewo. 

 

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że na skrzyżowaniu ul. Dworcowej z drogą w kierunku cmentarza nie ma 

znaków drogowych, jest to skrzyżowanie dwóch dróg równorzędnych, poprosił o uregulowanie tej kwestii. 

 

Wójt poinformował, że w sprawie oznakowania dróg wystosowano pismo  do komisji ds. bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, odpowiedź otrzymamy po opinii komisji.  

 

Radny Konrad Szafranek poruszył sprawę drogi powiatowej –od Piasków do granicy Śremu. Rosnące przy tej 

drodze drzewa – klony – są bardzo suche, są zagrożeniem dla kierowców, czy pieszych. Ulica Poznańska w 

kierunku Talar jest to nie wiarygodne aby te drzewa tam stały, jest to około 4-5 szt. drzew. Poprosił o 

potraktowanie sprawy poważnie i usunięcie suchych drzew.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że również droga Piaski – Strzelce Wielkie, na wysokości 

probostwa, tuż przy ścieżce rowerowej stoi suche drzewo, które grodzi niebezpieczeństwem. 

    

Radna Karolina Przybylska zapytała o wycinkę drzew w miejscowościach Strzelce Wielkie, Strzelce Małe czyli 

o tzw. nasyp. W odpowiedzi na wystosowane pismo otrzymałam informację, że w roku 2017 będzie 

uregulowane, zostaną usunięte suche konary. Radna zapytała również o kontynuację budowy ścieżki – chodnika  

przy cmentarzu w Strzelcach Wielkich. Czy jest szansa, że dalszy odcinek tej trasy tam powstanie. 

 

Skarbnik Gminy, Pani Elżbieta Karolczak zwróciła się do sołtysów i radnych informując, że Minister Finansów 

obniżył wskaźnik zwrotu funduszu sołeckiego, po przeliczeniu jest to 28,37% , w związku z tym poprosiła by 

kwot w wysokości 20zł do 30 zł nie przenosić na inne zadania. W roku 2017 Regionalna Izba Obrachunkowa 

będzie oceniała w funduszu sołeckim celowość, oszczędność oraz jaki efekt z tego powstał. 

 

Radny Stefan Śląski nawiązał do drogi w kierunku cmentarza w Szelejewie Pierwszym. Podziękował radnemu 

powiatu, panu Krzysztofowi Deutsch  za doprowadzenie wizji lokalnej, w której udział brał członek Zarządu Pan 

Janusz Sikora i  popiera nasz wniosek na budowę drogi do cmentarza w Szelejewie Drugim. 

 

Sekretarz Gminy, Pan Andrzej Konieczny poinformował, że zostały przekazane plakaty dotyczące palenia 

śmieci, poprosił sołtysów oraz radnych o rozplakatowanie. Dodał, że może przekona się mieszkańców, że nie 

warto zatruwać siebie, innych, a szczególnie nasze dzieci.  

 

Pan Krzysztof Deutsch, radny powiatu poinformował, że w miejscowości Smogorzewo zostały zrobione trzy 

przejścia dla pieszych, pozostało oznakowanie pionowe, znaki trzeba zamówić, myślę że w najbliższym czasie     

to oznakowanie zostanie założone. Następnie Pan Krzysztof Deutsch odniósł się do pytania radnego Dariusza 

Naskręta. Poinformował, że tak jak Pan Wójt powiedział  to komisja bezpieczeństwa decyduje o oznakowaniu. 

Komisja bezpieczeństwa zbiera się raz na jakiś czas i wtedy decydują, do jednego wniosku nie będą się zbierać, 

myślę że jak się uzbiera kilkanaście wniosków to wtedy będzie. Co do pytania radnego Konrada Szafranka, Pan 

Krzysztof Deutsch poinformował, że trwa w tej chwili oznakowywanie drzew, które będą się nadawały do 

wycinki w roku 2017. Pan Starosta zarządził  w całym powiecie takie oznakowania i taką inwentaryzację 

przeprowadzić. Jeżeli chodzi o pytanie radnej Karoliny Przybylskiej, to mogę powiedzieć że po uprzedniej 

rozmowie z Panem Wójtem i ustaleniach zdecydowaliśmy i napisałem pismo do Pana Starosty, że tą ścieżkę 

będziemy dalej kontynuować.  Powiat przy dobrej współpracy z gminą przekaże materiał, natomiast wykonanie 

ZUK w Piaskach. wtedy gmina i ZUK może się cieszyć bo będzie miał prace, ponieważ tam są już ułożone rury, 

wystarczy wyciąć krzaki  i będzie to miejsce bezpieczne. Coraz więcej ludzi chodzi. biega, chodzi z kijkami 

także jest to naprawdę uzasadnione. Co do radnego Stefana Śląskiego sprawa wcześniej omawiana była z Panem 

Wójtem, czy Pan Wójt wyrazi zgodę na tą drogę, po rozmowie postanowiliśmy zwrócić się do Zarządu stąd ta 

wizyta etatowego członka Zarządu, Pana Janusza Sikory razem ze mną. Jestem pełen optymizmu, że tą drogę 

uda się zrobić, a zresztą to wszystko zależy od państwa Radnych jak i gminy i powiatu.  

 

Radny Konrad Szafranek zwrócił się do radnego powiatu. Poinformował, iż uważa, że 2017r. z całym 

szacunkiem dla rozporządzenia Pana Starosty ale to jest zbyt odległy okres, zagrożenie jest takie, że w każdej 

chwili to drzewo może runąć na nadjeżdżający samochód, jest to niewiele 5 szt. Poprosił aby z sercem się 

przyłożyć aby drzewa usunąć. Jest bardzo duże zagrożenie.  

 



Wójt poinformował, że Sołtys Piasków  złożył wniosek do budżetu obywatelskiego o pobudowanie na ul. Leśnej 

parkingu. Z informacji wynika, że wniosek został pozytywnie rozpatrzony pod względem formalnym. Chyba są 

duże szanse, że w 2017r. parking powstanie.  Należy zachęcić mieszkańców do głosowania.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że niezrozumiałe jest to, że pieszy jak i kierowca widzi, że potężne drzewo 

stoi suche przy drodze i czekać do 2017r. aby je oznakować że jest do wycięcia, to chyba nawet nie potrzeba 

tego oznakowania bo każdy widzi.   

 

Pan Krzysztof Deutsch nawiązał do wypowiedzi Pana Wójt, wniosek bardzo zasadny, słowa uznania dla Sołtysa 

Piasków, że taki wniosek do budżetu obywatelskiego wpłynął, myślę że będzie wszystko na dobrej drodze 

ponieważ są tylko 4 wnioski w tym budżecie obywatelskim także oby wszystko było dobrze, a jeżeli  chodzi o 

wycinkę drzew, jest już po półroczu, trzeba mieść środki na wycięcie drzew w budżecie. A takich środków na 

dzień dzisiejszy nie mamy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy dodała,  że to drzewo nie jest od tego półrocza uschnięte, tylko od wiosny, to 

widać.   

 

Radny Wiesław Woźniak zaproponował aby drzewa od strony Smogorzewa w kierunku Piasków, wyciąć 

wszystkie. Dodał, że rosną tam bardzo stare jesiony,  suche gałęzie spadają,  od wiosny kiedy od pni wyrastają 

krzewy, mocno wrastają w drogę, stoją przy samej jezdni, droga robi się wąska i powoduje to duże zagrożenie. 

Radny jeszcze raz  zaproponował aby wyciąć wszystkie rosnące tam drzewa. Zrobi się bezpiecznie, nie będą 

stały przy asfalcie, poprawi się widoczność. Radny poprosił o wycięcie kilku czereśni, które stoją suche przy 

drodze od strony Gostynia. Radny poprosił również o zebranie poboczy na ul. Poznańskiej, ponieważ podczas 

opadów deszczu tworzą się ogromne kałuże.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że nie ma nic ważniejszego jak bezpieczeństwo i życie człowieka, troska o 

życie jest ważniejsza niż wszelkie inne sprawy, które mamy do pozałatwiania.   

 

Pan Krzysztof Deutsch odpowiedział, że ul. Poznańska w tym roku zostanie zrobiona przez ZUK w Piaskach, 

zostanie zebrane pobocze na odcinku ok. 300m  oraz pogłębiony rów. Na tyle jest środków. W tym roku zostało 

zebrane pobocze na odcinku Piaski – Pogorzela. Na tyle ile środków starcza na tyle działamy.  

 

 

Ad. 9  Zakończenie obrad. 

 

Więcej pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady, podziękowała za udział w obradach  i zamknęła  

XX sesję Rady Gminy.   

 

Sesja zakończyła się o godz. 1353 

Protokółowała : J. Polaszyk      

Przewodnicząca Rady Gminy 

                               Irena Różalska 

 

 


